
ПРОТОКОЛ № 5 

 

08.06.2017     м. Черкаси 

 

 

Засідання Громадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 
Голова Громадської ради: Глєбов Є. М.  

Секретар: Овчарова Т. М.  

 

Присутні члени Громадської ради:  
(відповідно до розпорядження облдержадміністрації від 26.09.2016 

№ 493):Басок С. А., Бєляєва С. С., Бучковська А. В., Гичка А. М., 

Земляков Ю. О., Ільєв А. В., Каменецький В. В.,Керей В. І., Клиновий О. М., 

Лисенко О. В., Максимчук З. В., Науменко В. П., Васільєв В. В., Панімаш О. А., 

Теліженко Т. М., Тимарський О. С., Фоміна Н. М., Халявка П. М., 

Харченко О. М., Циганок О. А., Чернявський П. О. 

 

Запрошені:  
заступник голови – керівник апарату Черкаської облдержадміністрації 

Овчаренко С. М., заступник директора Департаменту – начальник управління 

житлово-комунального господарства Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

облдержадміністраціїЛипкань А. Б., заступник голови регіональної ради 

підприємців в Черкаській області Погребняк А. А., секретар регіональної ради 

підприємців в Черкаській області Білик С. О.,фінансовий директор ПАТ 

«Черкасиобленерго» Гайворонська Н. П., головний бухгалтер ПАТ 

«Черкасиобленерго» Кульбашна С. Ф., заступникдиректора Черкаського 

міського РЕМ Курницький Ю. М., голова правління ПАТ «Бакалія» 

Литвиненко О. М., головний бухгалтер ТОВ «Красногірський олійний завод» 

Соколенко Н. О., голова Черкаського обласного осередку громадської 

організації Всеукраїнське об’єднання підприємців малого і середнього бізнесу 

«Фортеця»Ракова О. Ф., представники ЗМІ. 

 

На початку засідання Глєбов Є. М. оголосив порядок денний:  
1. Виступи заступникаголови – керівника апарату 

облдержадміністраціїОвчаренка Сергія Миколайовича,представників ПАТ 

«Черкасиобленерго» Гайворонської Наталії Петрівни, Кульбашної Світлани 

Федорівни, заступникадиректора Черкаського міського РЕМ Курницького Юрія 

Миколайовича, голови правління ПАТ «Бакалія» ЛитвиненкоОльги 

Миколаївни щодо стану фінансово-господарської діяльності ПАТ 

«Черкасиобленерго» та його районних структурних підрозділів на ринку 

енергопостачання Черкаської області, зокрема щодо не реєстрації податкових 

накладних за отриману споживачами електроенергію. 

http://ck-oda.gov.ua/departament-mistobuduvannya-arhitektury-budivnytstva-ta-zhytlovo-komunalnoho-hospodarstva/
http://ck-oda.gov.ua/departament-mistobuduvannya-arhitektury-budivnytstva-ta-zhytlovo-komunalnoho-hospodarstva/
http://ck-oda.gov.ua/departament-mistobuduvannya-arhitektury-budivnytstva-ta-zhytlovo-komunalnoho-hospodarstva/
http://ck-oda.gov.ua/departament-mistobuduvannya-arhitektury-budivnytstva-ta-zhytlovo-komunalnoho-hospodarstva/
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2. Розгляд пропозицій щодо посилення відповідальності членів 

Громадської ради при Черкаській ОДА, зміни складу та прийняття нових членів 

до Громадської ради при ЧОДА. 

3. Різне. 

 

Пропозиції до порядку денного: 

- Халявка П. М.: 

1) обґрунтувати доцільність розгляду на засіданніГромадської ради 

питання фінансово-господарської діяльності ПАТ «Черкасиобленерго»; 

2) розглянути на засіданні Громадської ради першим питанням питання 

ліквідації Громадської ради при Головному управлінні Держгеокадастру у 

Черкаській області.  

 

Максимчук З. В. в обґрунтування пояснила, що питання фінансово-

господарської діяльності ПАТ «Черкасиобленерго» розглядалося на засіданні 

комісії Громадської ради та було вирішено винести на розгляд Громадської 

ради. 

 

За включення пропозицій, що надійшли відХалявки П. М. 

Голосували: «за» – 5, «проти» – 15. Рішення не прийнято.  

 

Глєбов Є. М. запропонував проголосувати за порядок деннийбез змін. 
Голосували: «за» – 21, «проти» – 0. Рішення прийнято.  

 

1. По першому питанню: 

Слухали: 
Овчаренка С. М., який поінформував, що питання невиплати заробітної 

плати працівникам ПАТ «Черкасиобленерго» та енергопостачання області на 

сьогодні врегульовано. Це питання було розглянуто на засіданні Національної 

комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та 

комунальних послуг (НКРЕКП),вякому взяли участь голова 

облдержадміністрації Ю. Ткаченко, народні депутати України –С. Рудик та 

А. Яценко, а також депутати Черкаської обласної ради. Нинішній керівник 

«Черкасиобленерго» О. Самчук, обраний акціонерами, внесений до реєстру і з 

вівторка податкові накладні почали підписуватися.Відтепер кошти, сплачені 

ПАТ «Азот», надходитимуть на поточний рахунок «Черкасиобленерго», а далі 

на виплату заробітної плати енергетикам. Це станеться найближчим часом. 

Крім того, Уряд відновив антидемпінгові мита на російські добрива, що сприяє 

запуску заводу.Далі такої проблеми не буде. 

Овчаренко С. М. запропонував громадськості подавати пропозиції, які 

будуть проаналізовані з підприємцями, депутатами від Черкащини,винесені на 

обговорення Громадської ради та на розгляд Уряду. 
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Виступили: 

Кульбашна С. Ф., Гайворонська Н. П., Курницький Ю. М. відповіли на 

запитання членів Громадської ради щодо причин, які заважали виплачувати 

заробітну плату працівникам підприємства.  

Соколенко Н. О., Литвиненко О. М. наголосили, що у зв’язку з не 

реєстрацією податкових накладних підприємці не можуть продавати продукцію 

та сплачувати податки, інакше збанкрутують. 

Максимчук З. В., Халявка П. М., Соколенко Н. О., Кульбашна С. Ф., 

Литвиненко О. М., Гичка А. М., Клиновий О. М., Погребняк А. А., 

Курницький Ю. М., Чернявський П. О., Тимарський О. С., Бєляєва С. С., 

Керей В. І., Білик С. О., які запропонували: 

змінити порядок ціноутворення і оплати (зокрема, щодо здійснення 

передоплати), оскільки через несвоєчасні виплати псується продукція (молоко, 

м'ясо); 

запросити представників Антимонопольного комітету і Фонду 

державного майна України;  

звернутися до обласної влади, депутатів обласної ради щодо більш 

активної участі в процесі призначення керівника державного підприємстваПАТ 

«Черкасиобленерго»; 

винести питання тарифів на громадське обговорення; 

запросити від Державної фіскальної служби Україниінформацію про суму 

штрафних санкцій,накладених на ПАТ «Черкасиобленерго»,за допущені 

порушення уйого діяльності; 

створити Громадську раду при ПАТ «Черкасиобленерго»; 

переглянути правила обслуговування населення та створити електронну 

базу тощо. 

Глєбов Є. М. запропонував Клиновому О. М. організувати зустріч із 

представниками ПАТ «Черкасиобленерго» та вивчити можливість створення 

спільної комісії задля оперативного вирішення нагальних питань, пов’язаних із 

діяльністю ПАТ «Черкасиобленерго» та його структурними підрозділами. 

 

За результатами виступів та обговореньГлєбов Є. М. виніс на голосування 

пропозиції Керея В. І.: 

1) підготувати законодавчі ініціативи від Громадської ради щодо 

вирішення проблем енергопостачання у зв’язку з монопольним становищем 

підприємствана ринку енергопостачання та заборони визнавати страйки як 

стихійне лихо чи інші форс-мажорні обставини за договорами про 

енергопостачання; 

2) звернутися до Антимонопольного комітету України щодо 

проведенняперевірки підприємств, власником яких є держава, у тому числі і 

ПАТ «Черкасиобленерго».  

Глєбов Є. М. запропонував опрацювати питання, пов’язані з діяльністю  

ПАТ «Черкасиобленерго», на засіданні комісії з питань розвитку територій, 

житлово-комунального господарства, ОСББ та енергозбереження і призначити 
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відповідальним за підготування пропозиційзаконодавчих ініціатив від 

Громадської ради Керея В. І. 

Глєбов Є. М. запропонував проголосувати за вказані пропозиції. 

Голосували: «за» – 21. Рішення прийнято.  

 

Вирішили:  
1) підготувати від Громадської ради законодавчі ініціативи щодо 

вирішення проблем енергопостачання у зв’язку з монопольним становищем 

підприємствана ринку енергопостачання та заборони визнавати страйки як 

стихійне лихо чи інші форс-мажорні обставини за договорами про 

енергопостачання; 

2) звернутися до Антимонопольного комітету України щодо проведення 

перевірки підприємств, власником яких є держава, у тому числі і ПАТ 

«Черкасиобленерго»; 

3) опрацювати питання, пов’язані з діяльністю ПАТ «Черкасиобленерго», 

на засіданні комісії з питань розвитку територій, житлово-комунального 

господарства, ОСББ та енергозбереження. Відповідальним за підготування 

пропозицій законодавчих ініціатив від Громадської ради призначити Керея В. І.  

 

2. По другому питанню: 

1) Слухали: 

Глєбова Є. М., якийзазначив, що роботу постійних комісій Громадської 

ради можна визнати незадовільною, крім комісій: з гуманітарних питань, 

з екологічних питань, з питань розвитку територій, житлово-комунального 

господарства, ОСББ та енергозбереження. 

Глєбов Є. М. зачитав проект рішенняпровпорядкування роботи постійних 

комісій Громадської ради, запропонував погодити його з метою оптимізації 

роботи Громадської ради та посилення повноважень голів комісій.  

Пропозицій та зауважень до проекту рішення не надійшло. 

Виступили:  
Теліженко Т. М.,повідомив, що членів комісій не можливо зібрати. 

Глєбов Є. М. запропонував у такому випадку виносити пропозиції про 

відкликання членів комісії. 

 

Глєбов Є. М. запропонував проголосувати за вказаний проект рішення 

вцілому і без змін. 

Голосували: «за» – 21. Рішення прийнято.  

 

Вирішили:  
Затвердити рішенняпровпорядкування роботи постійних комісій 

Громадської ради.  
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2) Слухали:  

Глєбова Є. М.,який запропонував членам Громадської ради надати 

пропозиції щодо зміни складу та прийняття нових членів до Громадської ради 

при ЧОДА. 

Виступили:  

Керей В. І. заявив, що він звернувся до облдержадміністрації з запитом 

щодо відповідності положення про Громадську раду типовому положенню про 

громадську раду та висловився проти прийняття нових членів до Громадської 

ради. 

Чернявський П. О. запропонував автоматично включити до складу 

Громадської ради наступних за черговістю кандидатів за результатами 

рейтингового голосування на установчих зборах,порекомендував запросити 

наступних за рейтингом кандидатів і проголосувати за них. 

Глєбов Є. М.запропонував членам Громадської ради визначитися з 

порядком входження нових членів до складу Громадської ради. Також 

Глєбов Є.М. закликав Керея В. І. вести себе коректно по відношенню до членів 

Громадської ради та дотримуватися етичних і моральних норм спілкування,йне 

саботувати засідання Громадської ради. 

Керей В. І. та Чернявський П. О.не відреагували на зауваженнята 

створили умови, що унеможливили подальше проведення засідання 

Громадської ради, після чого частина членів Громадської ради залишила залу 

засідань. 

Глєбов Є. М. заявив, що оскільки відбулося раніше заплановане 

Кереєм В. І. і Чернявським П. О. саботування та зрив засідання,у залі відсутній 

кворум для голосування,тому прийняти будь-яке рішення немає можливості. 

Про час і місце проведення наступного засідання Громадської ради буде 

повідомлено додатково. 

 

 

 

 

Голова Громадської ради    ___________Є. М. Глєбов 

 

Секретар      ___________ Т.М. Овчарова 


